
 

NASTAVNI SAT IZ ENGLESKOG JEZIKA 

 

Škola: OŠ V. Pavlovića u Čapljini    Razred: 6. 

 Datum: 30.04.2020. 

Nastavna jedinka: Simle past tense of the verb TO BE 

Pozdrav svima! 

Današnji sat je jako važan i zamolila bih vas da zaista pokušate naučiti ovo novo 

gradivo iz gramatike. 

Počet ćemo provjerom zadaće.Rješenja: 

Zad.3 str.120-outdoor school/shelter building/forest plants/poisonous 

mushrooms/rock climbing/waterproof boots/cosy cabins 

Zad.1,RB,str.102outdoor,acctivities,bus,cabins,cosy,course,shelter,delicious 

instructor,mashrooms,lights 

Zad.2-hammer,bandage,helmet,compass,matches,shelter 

Zad.3-rope,karaoke,microphone,hammer,compass,group games 

Sada u biljeznice napišite naslov i ovo što slijedi. 

PAST SIMPLE(VERB TO BE) 

NOW                                          YESTERDAY  

-I AM at school.                                 -I WAS at home. 

-He IS at home.                                  -He WAS in Split. 

-You ARE at the cinema.                   -You WERE at the Zoo. 

-We ARE in the garden.                    -We WERE in Zagreb. 

-They ARE at the bus stop.               –They WERE at the theatre. 

AM/IS   WAS                        ARE    WERE 



 

Sad ću pojasniti ovo što ste prepisali.Ako uporedimo rečenice u ova dva stupca,vidjet 

ćete da rečenice iz prvog opisuju radnje u sadašnjosti,a iz drugog radnje koje su se 

dogodile YESTERDAY(JUČER).Dakle, WAS i WERE su oblici glagola BITI(TO 

BE) u prošlom vremenu.Vidimo da WAS koristimo u 1. i 3. licu jednine, a WERE u 

svim ostalim licima.  

Idemo sad naučiti kako postaviti upitni i niječni oblik.To je vrlo jednostavno jer 

koristimo INVERZIJU(zamjena mjesta).Sad prepišite ovo što slijedi. 

INTERROGATIVE  FORM(upitni oblik) 

1.Suzy WAS at school.                                   2.They WERE in Paris.                                      

-WAS Suzy at school?                                   -WERE they in Paris? 

-Yes,she WAS.  -No,she WASN'T.               -Yes,they WERE.  -No,they WEREN'T. 

3.WERE you at the Zoo last Sunday? 

-Yes,I WAS.  –No,I  WASN'T. 

Niječni oblik tvorimo dodavanjem rječce NOT na WAS i WERE. 

Prepišite sljedeće: 

NEGATIVE  FORM(niječni oblik) 

-My sister WASN'T at the party. 

-Tim and Mia WEREN'T at school yesterday. 

Priložne oznake vremena su:YESTERDAY,LAST WEEK,LAST YEAR,...TWO 

DAYS AGO... 

REMEMBER: 

U rečenici ne možete staviti glagole WAS I WERE uz glagol BE!!! 

Hoću reći da npr.On je bio ...nikad ne smijete prevesti  He WAS BE...nego 

jednostavno   He WAS...Ovo je jako česta greška koju učenici prave i zato je želim 

naglasiti! 

HOMEWORK: 

Uradite zadatak 4 i 5 u RB str.103 i 104.Good luck<3 

 


